
 

 Zápis OV č.: 5/2023 

OsV: Šipší 

Datum : 18.9.2023 18:30 ZSJP Jana Palacha 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Skřivan, Zmeková, Harsa, Suchánek, Ptáček 

 
Götz, Kalenda, Balšánková 

Člen RM, ZM: Kateřina Špalková 

Příští jednání: 6.11.2023 18:30 ZSJP Jana Palacha 
 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

 
1) Návštěva petičního a osadního výboru Malín 

a) Proběhla diskuze nad plánovanou výstavbou panelových domů v městské části Malín 

b) Členové OsV Šipší vyjádřili svoji podporu petici proti výstavbě panelových domů. S 

výstavbou domů taktéž nesouhlasí. 

2) Parkování na Šipší 

a) Žádáme obnovit diskuzi nad realizací “modrých zón” na Šipší tak jak byla navrhována 

v minulém volebního období 

b) Žádáme o vyjádření k realizaci modrých zón dopravní komisi 

3) Demolice/výstavba OC pasáž 

a) V současné době nejsou žádné nové informace. Město komunikuje s investory 

výstavby. 

b) Proběhne debata nad problémy a plánem realizace výstavby na kterou budou přizváni i 

členové OsV Šipší 

4) Výstavba obchodního domu LIDL 

a) Na poslední schůzi zastupitelů byl požadavek na otevření diskuze s investory výstavby 

ohledně podmínek stavby a případné kompenzace pro obyvatele Šipší 

b) Jednání se za OsV Šipší zúčastní Martin Suchánek a Šárka Zmeková 

5) Odstoupení paní Špalkové z pozice garanta OsV Šipší 

a) paní Špalková navrhuje, že vzhledem k připomínkám členů OsV Šipší na její neúčast, 

přenechá účast na jednáních OsV jinému členovi vedení města. Navrhuje, ať si 

členové osloví zástupce vedení města. 

b) přítomní členové OsV nenavrhují nikoho konkrétního. Požadujeme aby se schůzí 

osadních výborů účastnil člen “vedení města”, který má zájem o záležitosti obyvatel 

sídliště Šipší. 

6) Nový člen Josef Doležal 

a) Jednání OsV Šipší se zúčastnil J. D. Kutná Hora, který byl navržen jako člen OsV 

Šipší 

b) členové jednohlasně hlasovali pro přijetí J. D. za člena OsV Šipší 

7) Chromatičnost osvětlení 

a) J. D. přiblížil členům OsV Šipší problematiku vlivu modré složky nejen 

veřejného osvětlení na kvalitu života občanů. Bližší informace např. na webu: 

http://modresvetlo.cz/ 

b) Žádáme o postupnou výměnu za světla s nižší teplotou chromatičnosti. 

c) Dočasné levné řešení odstraňují vliv modré složky světla lze vyřešit pomocí filtračních 

fólií, které lze instalovat na současná svítidla bez nutnosti zásahu do záručních 

http://modresvetlo.cz/


 
 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

 
 

Zapsal: Jan Harsa 

Ověřil: Šárka Zmeková, Martin Suchánek 

● TSKH - stížnosti na auta od trávy v případě zónového úklidu. 

● Žádáme o přijetí J. D. za člena OsV Šipší. 

● Žádáme na příští rok odchytovou klec na holuby. 

● Žádáme o umístění bodců proti holubům na lampy veřejného osvětlení 

● Žádáme o zvážení možnosti realizace folií na světla, která neumožňují změnu chromatičnosti 

● Žádáme o postupnou výměnu za světla s větší teplotou chromatičnosti. 

● Žádáme obnovit diskuzi nad realizací “modrých zón” na Šipší tak jak byla navrhována v 

minulém volebního období 

● Žádáme o vyjádření k realizaci modrých zón dopravní komisi 

● Žádáme o otevření diskuze s realizátorem výměny autobusových zastávek na sídlišti Šipší k 

úpravě nových zastávek z hlediska praktické použitelnosti a bezpečnosti 

podmínek svítidel. Žádáme o zvážení možnosti realizace folií na světla, která 

neumožňují změnu chromatičnosti 

8) Různé 

a) Žádáme na příští rok odchytovou klec na holuby. 

b) Žádáme o umístění bodců proti holubům na lampy veřejného osvětlení (viz. minulý 

zápis). Instalaci lze spojit s folií omezující vliv modrého světla (viz. výše) 

c) Autobusové zastávky - žádáme o otevření diskuze s realizátorem výměny 

autobusových zastávek na sídlišti Šipší - zastávky mají menší počet míst k sezení, za 

deště hrozí mnohem větší nebezpečí uklouznutí. Žádáme o vyjednání možností jejich 

dodatečné úpravy ke zlepšení stavu 

d) Proběhla diskuze nad realizací letošní akce “pečeme s osadou”. Bude dále řešena při 

dalších jednáních 


